

1



Загрузите и установите программу /
Download and install the software

2



Выберите вид календаря и загрузите фото в программу /
Select the calendar view and upload the photo to the program

3



Выберите календарную сетку и расположите фото по месяцам /
Select the calendar grid and arrange the photos by month

4



Напечатайте на любом струйном принтере /
Print on any inkjet printer

5



Скрепите листы с основанием, вставьте пластиковые пружины /
Fasten the sheets to the base, insert the plastic springs

6



Плотно скрепите части пружин между собой /
Tightly fasten the parts of the springs together

7



Календарь устойчиво стоит на плоскости /
Calendar stands steadily on the plane



НАСТОЛЬНЫЙ ФОТО - КАЛЕНДАРЬ ДЛЯ СТРУЙНОЙ ПЕЧАТИ

Календарь выполняет множество функций, начиная от просто информативной функции и заканчивая поздравительно-сувенирной. Подходит для печати на любых струйных принтерах.

Настольный перекидной календарь на твердом основании, обеспечивающем максимальную устойчивость. Компактное изделие с календарным блоком из 13 листов 10x15см.

Каждый месяц Вас будет радовать новая фотография. Используйте свой фотоархив и создайте уникальный календарь со снимками друзей, близких, детей и домашних питомцев. Особенно эффектно в календарях будут смотреться профессиональные снимки высокого качества. Напечатайте на любом струйном принтере.

Также календарь можно использовать в сфере бизнеса. Многие организации и предприятия размещают на календарях свою символику, логотипы, продукцию и прочее.

И простой календарь становится ярким рекламным носителем или же элементом корпоративной культуры компании. Плюс его можно использовать как небольшой презент, раздаточный материал, средство коммуникации с контрагентами.

Каждый комплект включает в себя простое в использовании программное обеспечение для создания календарей с вашим дизайном, а также:

- 1 подставка
- 2 пластиковые пружины
- 13 листов фото бумаги с перфорацией 10x15см



INKJET DESK PHOTO CALENDAR

The calendar performs many functions, ranging from a simple informative function and ending with a greeting and souvenir.

Suitable for printing on any inkjet printers.

Desk-top rocker calendar on a solid base for maximum stability. Compact product with a calendar block of 13 sheets 10x15sm

Every month You will be pleased with a new photo. Use your photo archive and create a unique calendar with pictures of friends, family, children and Pets. Especially impressive in the calendars will look professional pictures of high quality. Print on any inkjet printer.

You can also use the calendar in business. Many organizations and businesses time-burghers on the calendars, its own symbols, logos, products, etc.

And a simple calendar becomes a bright advertising medium or an element of the corporate culture of the company. Plus it can be used as a small present, handouts, means of communication with contractors.

Each kit includes easy - to-use software to create calendars with your design as well:

- 1 stand
- 2 plastic springs
- 13 sheets of photo paper with perforation 10x15sm